

Alte Drucke

**STVDENTES,|| COMOEDIA || DE VITA STVDIO=||sorum, iterum
in lucem edita, & in || multis locis correcta, authore || M.
Cristophoro || Stymmelio F.|| ...**

Stummel, Christoph

Frankfurt/Oder, 1554

VD16 S 9843

ORNATISSIMO VIRO DOMINO CHRISTOPHORO Cornero S.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-149326

ORNATISSIMO VIRO

DOMINO CHRISTOPHORO

Cornero S.

CVM sæpissimè fiat mentio Iudicij
Paridis in Poëtis, quòd nusquam
absolutè describitur, arbitrabar mi
Cornere, me rem non ingrati facit
rum ijs, qui lectioni Poëtarum se dedi
dissent, si carmine illud ipsum pertexer
rem, sicut in Dialogis Luciani legitur.
Et quamvis sit materia per se iucunda,
tamen etiam ualde frugifera est, cum ad
intelligendos Poëtas, tum ut ex hoc fig
mento patefieret, quomodo ex parua
scintilla magnum incendium conflatur.
Nam uerè ex hoc iudicio bellum de
cennale ante Troiam exortum est, in
quo & tota ferè Asia uastata est, & multi
uiri fortes occubuerunt. Ita rectè de Eris
de Homerus scriptum reliquit:

*Parua metu primò, mox sese attollit in auras,
Ingrediturq; solo ex caput inter nubila condit.*

F 4 Ac

Ac si quis historiam nostrorum tem-
porum consideraret, magnos etiam tu-
multus ex re leuicula extitisse animad-
uerteret. Has autem primitias tibi dicere
uolui, qui in hoc genere studij mihi dux
& author fuisti. Quare hoc quaecunq;
que grati animi erga praeceptorem
munusculum suscipito & æqui
boniq; consulto.

Vale.